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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Planira li Vijeće ministara BiH poduzeti 

bilo kakve mjere po pitanju smanjenja doktorskih studija u BiH i postoji li program 

sufinanciranja najboljih studenata doktorskog studija?” 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: “Što je do sada učinjeno kako bi se 

omogućio normalan rad Poštanske banke i kakav je trenutačno njen status?” 

 
 


